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ČESKO: Není to tak dávno, co se ministryně Černochová posmívala tzv. politice všech
azimutů. Úplně si neuvědomila, že Česká republika není v žádné pozici, aby si hrála na
velmocenskou politiku., píše Hynek Blaško na facebooku.

Stejně tak politici tohoto typu nechápou, že politika nevytváření konfliktů je blízká většině našich
obyvatel. Naši občané si vždy přáli mír a klid, a nikoliv zapojování se do konfliktů, které mezi sebou
pěstují velcí hráči.
My, obyvatelé České republiky nemáme s nikým problém a nepotřebujeme si pěstovat nepřátelství
ani se účastnit geopolitických her.
Pokud mají členové ODS nebo Pirátů pocit, že se chtějí zapojovat do konfliktů, můžou tam
nejdřive  cvičně poslat  své  modré týmy s  filosofickou knížkou Petra  Fialy  nebo mladé
pirátstvo s dredy a iphonem. Uvidíme, jak dlouho jim to bojové nadšení vydrží. Ale občany
této země, kteří  žádné války vyvolávat nechtějí,  z  toho vynechte,  vyzývá na facebooku
europoslanec Hynek Blaško.
A komentáře

Skvělé prohlášení! A právě také proto bych volil jako prezidenta naší země Vás, pane
generálmajore

většina z nás s obavami sleduje počínání naší loutkové, dosazené vlády. Mnozí si ovšem
neuvědomují jak moc se nás to týká a do čeho jsme zavlečeni.

Kam to kráčíš Česká republiko a do čeho se to hrneš, koho chceš ukřižovat a ke komu vzhlížet.
Smutek a černé sukno budeme oblékat.

Ať tam táhne s báglem granátů , je to válečnej štváč a blbka prvího řádu. Asi si to představuje
jako hru na PC. Jelito.

Paní Černochová by se nejlépe uplatnila u plotny!!!

Přesně tak, poslal bych je do první linie.Ve své servilnosti USA a EU zapomínají na to že se
mají starat o svou zemi a své lidi. Za to jsou placeni a né za válčení na Ukrajině.

Ať si to s Ruskem vyřeší Amíci když jím tak o to jde, nechápu, proč jim zase musí naše tzv vláda
lézt do zadku. My občané s jejich počínáním absolutně nesouhlasíme

Přesné a pravdivé. Paní ministryně vy potřebovala vyfasovat mundur, samopal a poslat ji třeba
do Afghánistánu, aby se probrala. Je to husa

A kromě toho kdyby se, nedej bože, rozhořel skutečný konflikt, zbraně se rychle ničí, tak by
Česko nestačilo další zbraně vyrábět. Je to jen zbytečné gesto.

Přesně tak. Ti co chtějí podporovat Ukrajinu zbraněmi tak ať jim je dovezou osobně. Nemáme o
žádný konflikt zájem.

Správně. Tahle vláda umožňuje svým ministrům takovéhle excesy?? Dodávat zbraně jen proto
že si to NATO přeje? Brzy pocítíme důsledky této politické negramotný.

Postavme se na ODPOR proti rozhodnutí naší vlády než dojde k vyostření situace na Ukrajině…

https://cz24.news/general-blasko-ministri-za-ods-a-piraty-slibuji-zbrane-ukrajine-a-nam-valku/
https://cz24.news/general-blasko-ministri-za-ods-a-piraty-slibuji-zbrane-ukrajine-a-nam-valku/
https://www.facebook.com/Hynek-Bla%C5%A1ko-europoslanec-110278350358403


 

ZDROJ

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/politika/blasko-ministri-za-ods-a-piraty-slibuji-zbrane-ukrajine-a-nam-valku/

